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Textiel en glas kan nog
steeds bij de supermarkt
en/of milieupark.

 Dit concept wordt de ko-
mende maanden in de aan-
gesloten gemeenten bespro-
ken en indien akkoord, zal
het in de loop van 2016
ingevoerd gaan worden.

 Weer wat geleerd.

Joop van den Berg

In onze eerste nieuwsbrief
heb ik aangegeven dat werk-
zaam zijn voor de
wijk(vereniging) ook leer-
zaam is.

Weet u wat omgekeerd
inzamelen is?
De overheid verlangt  van
alle gemeenten dat er ten-
minste 85 % herbruikbaar
afval wordt ingezameld. Op
dit moment is dat in
Pijnacker-Nootdorp nog

maar 45 %. De firma Avalex
heeft samen met de 6 aan-
gesloten gemeenten een
plan van omgekeerd inza-
melen bedacht. Dit concept
behelst dat de bewoners
GFT, papier en kunststof
gescheiden gaan aanleve-
ren, voor de flats via de
ondergrondse containers,
aan huis via
(mini)containers.  Het rest-
afval  gaat naar ondergrond-
se containers in de buurt.

Van de voorzitter

Dag lezers, de tweede
Nieuwsbrief is hierbij door
de digitale of werkelijke
brievenbus op uw deurmat
gevallen. Wij hopen dat u er
met plezier in zult lezen.

In deze editie vindt u allerlei
nieuwtjes over onze ver-
schillende activiteiten. Vers
van de pers is natuurlijk de
startbijeenkomst van ons
eigen wijkpreventie team.
Onze wijkcoördinator
Simone van Dijk stelde zich
daar voor.

Daarnaast een verslag van
de tweede opruimactie
georganiseerd (en groten-
deels ook uitgevoerd) door
ons nieuwe werkgroepje
Sociaal in Pijnacker-Noord.

Dat de renovatie van de wijk
steeds meer vordert hebben
we in de afgelopen tijd zeker
ook gemerkt. Via een zeer
druk bezochte bijeenkomst
voor de bewoners van de
Heesterbuurt (1 juni) wer-

den deze op de hoogte ge-
bracht van de definitieve
plannen en het werkschema
voor de renovatie van hun
buurt. Na de bouwvakva-
kantie gaat daar de boel op
de schop. Buurtbewoners
het wordt een rommeltje,
maar dat moet om er wat
moois van te maken.
De bewoners van de Ber-
ken- en Bomenbuurt wer-
den op 15 juni, via grote
panelen op de hoogte ge-
bracht van de stand van
zaken van de voorbereidin-
gen van het opknappen en
ophogen van hun wijk.

In een groot interview stel-
len we u Kees Konings voor.
Hij is werkzaam bij de Ge-
meente en zoals hij zelf
zegt: “De spin in het web”.
Hij zorgt dat uw vragen bij
de juiste mensen terecht
komen.

En verder komen we met
verhalen over de acties
waar we mee bezig zijn.

Repair Café.
Elke 1e. zaterdag
van de maand in

de Schatkaart
9.30 u. tot 12.00u.
NIET in augustus!
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 Hebt u kwaliteiten die
van pas kunnen komen
bij het maken van deze
nieuwsbrief?

 Help ons dan om vier
keer per jaar een
Nieuwsbrief te maken

 Meld u aan via de mail:
sociaal beheer
@pijnacker-noord.nl
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Pepijn. Halverwege is er een rustmoment in
de brandweerkazerne gepland.

Wij gebruiken de gegevens uit de wijkatlas
als achtergrond.

Daarnaast zijn we als werkgroep hard bezig
om onze banden met andere organisaties
die in de wijk werkzaam zijn aan te halen.

Naast de SWOP zijn dat bijvoorbeeld
Jeugd– en Jongerenwerk, Staatsbosbeheer
en de diverse wijkverplegers die in onze
buurt actief zijn.

De tweede keer dat de werkgroep Soci-
aal een schoonmaakactie organiseerde
was op woensdag 10 juni 2015. De door
de Gemeente ter beschikking gestelde
aanhanger “Schoon”, was ook deze keer
weer de motor voor dit initiatief.

Op het  startpunt voor het speelplein van
de cbs De Schatkaart verschenen dit keer
vooral leden van de werkgroep Sociaal.

Aangevuld met familie leden van jong tot
oud.
Het lijkt erop dat onze actie van de vorige
keer wel invloed op de wijk gehad heeft.
Hoewel we deze keer anderhalf uur de tijd
hadden genomen en dus ook nog met min-
der mensen waren, waren we niet in staat
de container vol te krijgen.
Er lag weinig afval op de plaatsen waar we
de vorige keer wel veel vonden.
Pluim voor de buurt!

Waarschijnlijk voelt u het ook al een beetje
aankomen:

Wij zijn dringend op zoek naar actieve
werkgroepleden. Denkt u:”Ha eindelijk een
kans om mij voor de wijk met leuke dingen
bezig te houden!” , grijp dan nu de kans om
dat te doen. Versterk onze werkgroep,
zodat Pijnacker_Noord niet alleen een
mooie maar ook sociale en gezellige buurt
wordt om in te wonen.

Aanmelden? sociaal@pijnacker-
noord.nl

Druk, druk, druk! Zo zou je het beste kun-
nen omschrijven hoe het met de werkgroep
gaat.

Hieronder vindt u een verslag van de onze
tweede schoonmaakactie waar twee van
onze leden zich druk voor gemaakt hebben.
Jammer dat er weinig ondersteuning uit de
wijk was!

Daarnaast zijn we bezig een speurtocht
voor oud en jong op te zetten. Deze is be-
doeld voor ouderen uit de wijk en jongeren
van de Buitenschoolse Opvang van Skippy/

De opkomst tijdens de avond waarin de
start van de werkzaamheden aan de vol-
gende buurt van Pijnacker-Noord werd
uitgelegd was overweldigend, Zoveel inwo-
ners van de Heesterbuurt waren naar de
Acker gekomen, dat er geen stoel in het
gebouw onbezet bleef en zelfs talloze be-
zoekers moesten blijven staan.

De heer Peter Bol van de Gemeente kwam
uitleggen dat er heel veel rommel gemaakt
ging worden en dat vrijwel alle voortuintjes
van de buurt ontruimd zullen moeten wor-
den om het werk te kunnen verrichten.

Ook in deze wijk zal volgens een inmiddels
beproefd recept worden gewerkt. Afwisse-
lend worden straten onder handen geno-
men, op een zodanige manier dat er nooit
een langdurige afsluiting van een groot deel
van de wijk nodig zal zijn.

Volgens een precies uitgedokterd schema
worden de verschillende straten aangepakt.

Omdat het niet mogelijk is om dit schema
goed zichtbaar in deze Nieuwsbrief te
plaatsen, verwijzen we daarvoor naar de
site van de wijkvereniging.

Onder Heesterbuurt juni 2015 vind u een
verwijzing naar een pdf document met dat
schema.

Renovatie Pijnacker-Noord

Schoon Noord de tweede ronde.
Pluim voor de buurt!

Werkgroep Sociaal
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Even voorstellen de naam is Kees Konings
en ik ben wijkmanager voor Pijnacker-
Noord.
Ik werk sinds 15 april 1998 bij de gemeente
Pijnacker, eerst als beleidsmedewerker
volkshuisvesting. Ik ben in die periode o.a.
betrokken geweest bij de ontwikkeling van
Ypenburg/de Bras. Sinds 2006 ben ik wijk-
manager.

Ik ben geboren en getogen in Wassenaar.
Op school was ik altijd een rustige leerling
en na mijn MEAO opleiding kwam ik te
werken als financieel medewerker bij de
firma Louwman en Parqui. Tot mijn taak
hoorde niet allen het werken voor het auto
importbedrijf, maar ook was ik verantwoor-
delijk voor de geldstroom van de toenmali-
ge Dierentuin Wassenaar. Dit was een hob-
by van dezelfde eigenaar. Ik moest toen
wekelijks naar de dierentuin en dat vond ik
helemaal niet erg.

Hierna kwam ik in dienst van de stichting
CABO die zich bezig hield met begeleiding
van partieel leerplichtigen. Toen we in die
tijd naar Amersfoort verhuisden raakte ik
mijn baan kwijt. In 1975 trouwde ik met de
vrouw waar ik nog steeds mee samen ben.
We hebben twee kinderen mogen groot-
brengen en ben trotse opa van drie klein-
kinderen.
In dat zelfde jaar kwam ik in dienst van de
gemeente Zoetermeer, weer op de financi-
ele afdeling. Daar kreeg ik o.a. te maken
met de subsidieregelingen voor de zoge-
naamde Premie A koopwoningen en de
subsidies voor de wooncorporaties. Als het
ware tussen rijk en particulier in, mijn eer-
ste oefening als spin in een web.

Omdat ik wil wonen waar ik werk, verhuis-
den we in 1998 naar Pijnacker. Ik woon
graag in mijn werkgebied omdat ik dan
beter voeling kan houden met wat er leeft
in een gemeente. Acht jaar geleden vroeg
mijn toenmalige afdelingshoofd of ik be-
langstelling had voor het werk van wijkma-
nager. Hij vond dat wel wat voor mij. Ik
krijg hier altijd het beeld bij van een oude
telefooncentrale, waar iemand allerlei
draadjes in een bord prikt om de juiste
verbinding tot stand te brengen. Ook weer
de spin in het web, verbindingsofficier
tussen individuele burgers, organisaties
en de diverse gemeente afdelingen. Ma-
nusje van alles voor de burger maar ook
voor de collega's binnen de gemeente. Heel
erg leuk en sociaal betrokken werk.

De leuke diversiteit van contacten in dit
werk maakt dat ik het met zo veel genoe-
gen doe. Soms is het lastig als ik betrokken
raak in een onderling conflict van burgers,
maar met ons "driemensschap" zijn we
toch meestal in staat om voor een ieder
een positief resultaat te bereiken.  Dat
driemensschap bestaat uit de wijkagent(-
en) de jongerenwerkers en mijn persoontje
als coördinator van het geheel. Maandelijks
hebben we overleg waar met name gemel-
de overlast locaties behandeld worden en
acties daarop op touw gezet worden.

Mijn dag begint meestal met het doorwer-
ken van mijn mail. Daarna volgt er of een
overleg of ben ik bezig met mijn eigen bud-
get te beheren. Ik monitor soms een afde-
ling en ook in de avonduren ben ik vaak
actief.

De prullenbakken hoeven natuurlijk niet
alleen door bewoners geadopteerd te wor-
den, maar het kan ook door winkeliers,
scholen, dan natuurlijk niet door de conci-
erge dit laten verzorgen maar door de leer-
lingen. Zou het niet prachtig zijn als de Lidl
samen met het Stanislas de prullenbakken
op de wandelroute van de Lidl naar het
Stanislas zouden adopteren?

Ik hoor graag reacties,Joop van den Berg

In de Telstar van 27 mei las ik dat de burge-
meester het hondenpoepprobleem gaat
aanpakken. Bij het verder lezen van het
artikel lijkt het er op dat zij alleen strenger
wil gaan optreden, op zich wel aardig, maar
wat mij steeds meer op valt is dat er zo
weinig prullenbakken staan in de wijk en ik
denk dat als je onvoldoende  prullenbakken
plaatst je de mensen niet aanmoedigt om
de troep (niet alleen hondenpoep) op te
ruimen.

In de discussies die we met de gemeente
hebben over de buurtplannen blijkt dat ze
uit kostenoverweging het aantal prullen-

bakken wil beperken. Kosten voor plaatsing
maar ook voor het legen.

Ik heb hier tijdens een wakker moment (die
heb ik wel vaker, maar deze was middenin
de nacht) het PAP bedacht, het Prullenbak
Adoptie Plan. Als we de gebruikers van
onze mooie buitenruimte zover kunnen
krijgen dat ze 1 of meerder prullenbakken
willen adopteren, dat betekent regelmatig
legen, is de gemeente van die kostenpost
af.
De gemeente moet dan natuurlijk wel de
bakken plaatsen en de PAP-pers voorzien
van materiaal.

Kees helpt schoonmaken

Mijn taak behelst ook het informeren van
bewoners over wijzigingen in de leefom-
geving en ook zorg ik dat bewoners in-
spraak kunnen hebben in plannen die hun
omgeving aangaan.
Ik heb veel leuke momenten meegemaakt.
Bijvoorbeeld de inrichting van de speel-
ruimte naast de bibliotheek en de realisatie
van de plannen rond de verbetering van de
sociale samenleving in Noord, bijvoorbeeld
de Wijkatlas en de opruimacties in onze
gemeente.
Mijn dag is goed als de bewoners van ons
mooie dorp tevreden zijn.

Mocht u na het lezen van dit artikel denken
dat u een vraag voor mij hebt, in de Telstar
staat regelmatig wanneer ik spreekuur heb
en via de gemeentetelefoon en website
ben ik altijd bereikbaar.

Kees Konings wijkmanager

Kees Konings, wijkmanager als spin in het web.

PAP-pen?
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Twee weken later was de zaal van de
Acker weer goed bezet.  Deze keer kwa-
men bewoners van Berken– en Bomen-
buurt naar de zaal om over de voortgang
van de voorbereidingen voor de laatste
fase van de renovatie hun licht op te
steken.

Door middel van de voor de overige
buurtbewoners inmiddels bekende in-
formatieborden, werden zij op de hoog-
te gebracht.

Alle informatie over de renovaites zijn
terug te vinden op de site van de wijk-
vereniging: www.pijnacker-noord.nl

Commentaar op het Voorlopig Ontwerp
van de B&B buurt kan tot 15 augustus
worden gezonden naar:
L.Rip@pijnacker-nootdorp.nl.
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De vierde aan tafel was de kersverse wijk-
coördinatrice Simone van Dijk. Zij werd die
avond voorgesteld door Bart Ennema die
samen met Ad van Hout van de politie en
Andrea Gebben van de Gemeente de selec-
tieprocedure hadden afgenomen.

Er waren vier kandidaten voor de functie
en Simone is daaruit gekozen mede omdat
zij ervaring heeft als beveiligingsbeambte.

In een kort interview werd duidelijk wie
Simone is en waar zij zich mee bezig houdt.
Zij heeft zich goed voorbereid op haar taak.
Daar bij terdege ondersteund door Giséle
Berkoune, coördinatrice voor de wijk Klap-
wijk. Wij wensen haar dan ook alle succes
met het werk.

Buurtpreventie van start

Simone van Dijk

De avond werd afgesloten met een duidelij-
ke presentatie door Frank Verhofstad, over
de manier waarop de lopers zich kunnen
aanmelden op het door hem ontwikkelde
administratiesysteem dat we gaan gebrui-
ken.

U ziet ze binnenkort ook in uw buurt, de
blauwe hesjes zijn nauwelijks te missen.
Als u een gesprek met ze aanknoopt, zult u
merken hoe enthousiast ze zijn en mis-
schien wordt u er wel door aangestoken.
U kunt altijd mee komen doen, want lopers
zijn er nooit genoeg.

Aanmelden kan via:
buurtpreventie@pijnacker-noord.nl

Maandagavond 22 juni 2015 gaat de boe-
ken in als de avond waarop de buurtpre-
ventie van Pijnacker-Noord officieel van
start is gegaan. Die avond tekenden verte-
genwoordigers van gemeente, politie en
wijkvereniging het convenant. Ook de
nieuw aangestelde wijkcoördinatrice zette
haar handtekening op het document.
Burgemeester Ravestein was zichtbaar
verheugd dat ook in onze wijk  de burgers
zich gaan inzetten om een steentje bij te
dragen aan het veilig houden van de buurt.

Het convenant wordt getekend

Manon Kaper (integrale veiligheid) tekende
namens de politie. Voorafgaand had zij de
aanwezigen nog eens uitgelegd wat het
werk als loper voor buurtpreventie allemaal
wel en niet inhoudt.

Namens de wijkvereniging zette Paul Kloos-
terman zijn handtekening.

Wijkvereniging Pijnacker Noord is in het leven geroepen toen de Gemeente
Pijnacker zo’n tien jaar geleden het plan op tafel legde om de wijk Noord te
renoveren. Na de bekende kinderziektes bij het opstarten van zo’n proces, is
de wijkvereniging coproducent van deze grootse opknapbeurt. En het over-
leg met de Gemeente is dan ook zeer intensief.

Nu de renovatie goed op gang is en we duidelijk zicht hebben hoe dat verder
zal gaan, richt het bestuur zijn aandacht niet alleen maar op de “stenen”,
maar ook op de bewoners van al die stenen.

Het samenwonen en leven in een wijk als de onze heeft kanten die nog wei-
nig aandacht hebben gekregen. Daar komt verandering in, samen met u, de
bewoners van ons mooie en steeds mooier wordende, Pijnacker-Noord.

Bezoek ons ook op:
www .pijnacker-

noord.nl

Hebt u uw buurman al lid
gemaakt van de wijkvereniging?

De jaarlijkse contributie bedraagt € 7,50 over
te maken op rekening NL 08 INGB 0004 778 678
o.v.v. postcode en huisnummer.

Aan- en afmelden voor de nieuwsbrief gaat via
onze website www.pijnacker-noord.nl.

W i j k ve r e n i g i n g
P i j n a c k e r  N o o r d

Hier wonen wij nu




